
Ferdinandy Bence, fizika szakterületi koordinátor beszámoló 

A  legutóbbi  Küldöttgyűlés  óta  a  következő  a  tisztségemből  és  delegáltságaimból  (Fizikai  Intézeti 

Tanács,  Választmány,  Kari  Tanács)  adódó  feladatokat  elláttam.  Ebben  az  időszakban  a  következő 

fontosabb dolgok történtek: 

Újraalakult  a  Mafihe  ELTE  Helyi  Bizottságának  elnöksége  (lásd  http://eltehb.mafihe.hu/ 

lap/szervezet/), akik közül négy gólya, egy pedig nemrég kezdte a közéletet, mint friss mentor. Ezzel a 

legutóbbi  képviselőválasztás  óta  nyolc  új  ember  kapott  valamilyen  féle  hivatalos  feladatot  a 

szakterületen, a mentorok közül csak a főmentort számolva. Az elnökséggel rendszeres kapcsolatban 

áll a szakterület. 

Az  elmúlt  időszakban  tartottunk  egy  hivatalos  szakterületi  csoport  ülést,  amin  a  képviselők  és  a 

delegáltak vettek részt,  illetve az EHB elnökség két küldötte. Ezen mindenki mindenkit tájékoztatott 

mindenről. 

Szerveztünk  egy beszélgetést  a  kritériumdolgozatokról,  amin Radnóti Katalin  tanárnő  adott  elő  „A 

felsőoktatásba belépő hallgatók tudásszintjének vizsgálata az elmúlt években”. Sajnos túl sokan nem 

jöttek  el,  pedig  az  egész  szervezés  apropóját  az  adta,  hogy  51‐en  jelezték  előzetesen,  hogy 

eljönnének, úgyhogy ez kicsit meglepetésként ért. Ennek ellenére azok, akik eljöttek, meglehetősen 

lelkes beszélgetést folytattak a témáról. 

Készítettünk  (a  Fizikai  IT  hallgatói  delegáltjai,  Lakatos  Dóra,  Szécsényi  István  és  én)  felsőoktatási 

törvény vitaanyagáról egy véleményt Kürti Jenő igazgató úr kérésére. 

A Mafihe elnökével  (Lakatos Dóra) találkoztunk az  IAESTE ELTE  junior csoportjával és beszélgettünk 

velük mindenféle okosságról és együttműködési lehetőségekről. 
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